

Närvarande:

Krzysztof Marciniak, ITN, ordförande  
Christina Ekerfelt, IKE  
Joakim Ekström, ITN  
Maria Ewerlöf, IMT  
Anders Hallqvist, IBL  
Åsa Borg, UF  
Torbjörn Larsson, MAI  
Peter Hult, IMT  
Kjell Karlsson, ITN  
Janerik Lundquist, IEI  
Anita Utterström, ISV  
David Rule, MAI, adjungerad  
Åsa Rybo Landelius, IFM, adjungerad

Frånvarande:

Eva-Lisa Holm Granath, UB  
Carina Wennerholm, IMH  
Karin Björnström Karlsson, IMH,  
adjungerad

§1 Inledning och formalia

Mötet öppnades av ordförande Krzysztof Marciniak. Dagordningen fastställdes med den ändring att Övriga frågor togs som §1,5. Åsa Rybo Landelius utsågs till mötessekreterare. Torbjörn Larsson utsågs till justeringsperson. Föregående protokoll (2018-04-12) är justerat och utlagt på hemsidan.

§2 Övriga frågor

- a) Nytt val av Saco-S representant i medicinska fakultetens styrelse – beslutas att utse Christina Ekerfelt till denna post.
- b) Nytt val av Saco-S representant i referensgruppen för medfak-utredningen – beslutas att utse Christina Ekerfelt till denna post.
- c) Ombildning av stödgruppen (medfak-utredningen) – Christina Ekerfelt ersätts pga sin nya roll i referensgruppen, av Carina Wennerholm. Beslutas om detta byte.

§3 Utökning av lönerevisionsgruppen

Beslutas att lönerevisionsgruppen utökas med Peter Hult.

§4 Utredningen av Ny LiU-webb 2015-projektet

Ordföranden rapporterade om de kommentarer till utvärderingen av ny LiU-webb som kommit in via fackliga kanaler. Kommentarer visar att utredaren har hittat flera av bristerna i projektet men att det finns ytterligare saker som utredaren inte tar upp. Ordf skickar in dessa kommentarer till universitetsdirektören, samt frågor om hur ledningen vill gå vidare, både

med detta projekt och med framtida projekt så att denna typ av problem kan undvikas. Vad är mål och tidsplan? Vi önskar fortsatt dialog i CSG om detta.

#### §5 Hantering av fritextsvar i Evaluate

Dokumentet är inte samverkat i CSG. Hot och kränkningar ska kunna spåras. Studierektorerna åläggs att granska samtliga fritextsvar. I och med att studierektor skickar rapporten för arkivering garanterar studierektor att studenternas synpunkter tas tillvara samt att hen granskat fritextsvaren. Ordförande kommer att påpeka att arbetsgivaren inte samverkat i CSG, samt att man behöver säkerställa att studierektorerna har tillräckligt med resurser för detta och får utbildning i hur de ska hantera eventuella hot som är sådana att polisanmälan bör övervägas. Anita lyfter frågan kring VFU-KURT på medfak som också är ute på remiss nu.

#### §6 Kommunikation med medlemmar

Kommunikationsgruppen fick frågan hur man kommunicerar med medlemmar (från tidigare styrelsemöte). Mail är huvudvägen. Då gruppen har ny sammansättning tar gruppen med sig frågan till sitt möte nästa vecka. Ett exempel är att kommunicera vilka arbetsgrupper som finns (ex doktorandgruppen) så att dessa grupper kan få input från medlemmar. Viktigt också att få ut information om vad Saco-S gör. Ett bra exempel är utskicken om humaniora-utredningen och medfak-utredningen.

#### §7 Nytt CAMO på campus Valla

Jeanette Nilsson (CAMO på campus Valla) går i pension. Ett nytt namn är på gång, CAMO utses av de fackliga organisationerna gemensamt.

#### §8 Ett ärende i PAN

Ordförande informerade om ett fall i personalansvarsnämnden.

#### §9 Humaniorautredningen

Carine Signoret är sammankallande i en arbetsgrupp som ska skicka in sina synpunkter imorgon. Utredaren kommer att författa en problembeskrivning till rektor inom kort men kommer inte att presentera några förslag före midsommar.

#### §10 Medfakutredningen

Ingen aktuell information.

#### §11 Konflikten kring nyttjanderätt av lärarens material

Rektor har den 7 maj fattat ett beslut om policyn om LiU:s nyttjanderätt till lärarnas arbetsmaterial. Både den lokala och den centrala förhandlingen i denna fråga avslutades i oenighet. Arbetsgivaren har under förhandlingen inte ens bemödat sig om att skriftligen bemöta Saco-S argument. Saco-S kommer mailvägen och på hemsidan informera medlemmar om våra ställningstaganden i denna fråga. SULF kan lägga ut info på sin Facebooksida så snart det är dags för medlemsinformation.

#### §12 LSG-frågor

- a) Rapport från stormöte med LSG-ombud och styrelse 26/4. Tema: arbetsmiljö. Även Dag Haugum medverkade som CAMO vid campus Norrköping.
- b) Situationen i LSG vid IFM diskuterades.

### §13 Övriga arbetsgrupper

**Arbetstid och anställningstrygghet:** Möte med HR-direktör den 23 maj om justering av arbetstidsavtalet för lärare.

**Arbetsmiljö, arbetsvillkor, rehabilitering:** Haft sitt första möte i ny konstellation – diskuterat sitt uppdrag och tittat på den motion som inkom till Saco-S årsmöte inkl motionens svar. Man vill också ha en dialog med LSG-ombuden.

**Kommunikationsgruppen:** Möte 14 maj

**Doktorandgruppen:** Möte inbokat med prorektor Roger Klint imorgon, bl a om förslaget till karriärplanering, om kriterier för uppflyttning i doktorandstegen och om kursdatabas för doktorandkurser.

**Lönerevisionsgruppen:** Har ett första möte med HR-direktör i morgon angående årets lönerevision.

### §14 Åsa informerar

- Påminnelse om facklig utbildning 20 september.
- Haft uppföljning av steg 1-kurs med fyra Saco-S-representanter.
- Deltagit på LiU-gemensam introduktionsdag för nyanställda – många kom till fackets bord och vi hade även en presentation i salen.
- Ny medlemslista finns om någon har behov av utskick till specifik grupp medlemmar.
- Migrationsverket kommer till LiU den 17 maj för möte om uppehållstillstånd för doktorander, forskare m fl. Åsa kommer att delta i den del av mötet som ges för HR-personal. (Mötet överlappar med upphovsrättsseminariet.)
- Förändringar i Högskoleförordningen vad gäller doktorander på stipendium. Vi följer hur LiU agerar vad gäller detta.

### §15 Övrig information

Den 17 maj kl 12.15-13.15 i ACAS, A-huset, Valla är det dags för SULF-seminarium om upphovsrätt med SULF:s förbundsjurist Annika Wahlström. Alla som avser att delta, inklusive styrelseledamöter, uppmanas att anmäla sig till David Rule. Efter seminariet om upphovsrätt är styrelsen inbjuden till möte med Annika Wahlström 13.30-14.30 i Wilhelm Tham, A-huset. Janerik meddelar var lokalen ligger.

### §16 Ev övriga frågor till parkeringslista

Kommunikationsgruppen ska diskutera former för kommunikation med medlemmar och denna fråga lyfts igen vid nästa styrelsemöte.

### §17 Mötet avslutas

Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet:

  
Åsa Rybo Landelius

Justeras:

  
Krzysztof Marciniak

  
Torbjörn Larsson